

國立成功大學辦理博士碩士學位考試費用標準表

NCKU Criteria of Expenditures for Doctoral and Master's Degree Exams

95.06.13 94 學年度第二學期第三次教務會議修訂
Revised at the 3rd meeting of the Academic Affairs Council in the spring semester of the 2005-06 academic year on June 13, 2006

97.12.09 97 學年度第一學期第一次教務會議修訂
Revised at the 1st meeting of the Academic Affairs Council in the fall semester of the 2008-09 academic year on Dec. 9, 2008

108.12.11 108 學年度第一次教務會議修訂
Revised at the 1st meeting of the Academic Affairs Council in the 2019-20 academic year on Dec. 11, 2019

一、校外委員交通費：參照「國內出差旅費報支要點」覈實支給交通費，以服務機關所在地最鄰近地區之高鐵或國內機票最高票價為限。

1. Transportation fees for external committee members: Payments shall be made, based on actual expenditures and subjected to the highest ticket fare for high speed railway or domestic flight from the point of departure closest to the affiliated institution, according to the Directions for the Domestic Travel Allowance Disbursement.

二、博士班論文審查費每篇壹仟陸百元，碩士班論文審查費每篇壹仟元，校內外委員均支。

2. A payment of NT\$1,600 shall be made to each committee member for review of a doctoral dissertation. A payment of NT\$1,000 shall be made to each committee member for review of a master's thesis.

三、考試雜費：每系(所)博士班候選人每人壹仟元正；碩士班及碩士在職專班候選人每人貳佰伍十元。

3. Miscellaneous fees: A payment of NT\$1,000 for exam administration shall be allowed for each doctoral candidate. A payment of NT\$250 for exam administration shall be allowed for each master's candidate.

四、各項費用由各系(所)開列預算表，於考試前一個月附委員名冊交主計室核辦。

4. A budget proposal and a roster of committee members for a degree exam shall be submitted by the department/institute one month in advance to the Budget, Accounting and Statistics Office for budget administration.

五、本標準表經教務會議通過後實施，修正時亦同。

5. The criteria shall be approved by the Academic Affairs Council before taking effect. Amendments shall be processed accordingly.